《单词百科:legislatures是什么意思?legislatures怎么发音?legislatures的解释和用法》

英语单词legislatures是什么意思?legislatures怎么读?legislatures怎么发音?美加网为您整理了legislatures的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



legislatures怎么读

legislatures的读音:[led sle t z]

legislatures的意思

1、n.立法机关,立法团体(legislature的名词复数);

legislatures的双语例句

1. In the course of the 20 th century, many legislatures liberalized their anti-abortion laws.

在20世纪的进程里, 许多立法机构放宽了对 反 流产法律的限制.

2. The committee appearance is highly important because congressional committees are virtually little legislatures.

出席委员会作证非常重要,因为国会实际上是小型的立法机关.

- 3. Thirty-two state legislatures and thirty-three governors had endorsed the League.
- 三十二 个州议会和 三十三 个州长已认可国际联盟.
- 4. The council connects corporations to state legislatures via conferences and forums.
- 立法交换理事会通过会议与论坛将各公司与州议会(legislature)联系起来的.
- 5. Seven state legislatures have now voted to allow gay marriage or some watered-down variant of it.

w.tjqZZ

- 一些州的立法机构也已经投票允许同性婚姻或者其他一些相关内容的折衷办法.
- 6. Legislatures often act in a negatory manner.

立法机关常采取消极行动.

7. He among us, in times of peace, Standing Armies, without the consent of our legislatures.

他不经我们立法机关的同意,在和平时期就把常备军驻扎在我们各州.

8. The debates of Congress and legislatures, the messages of Presidents and governors, were full of it.

无论是国会辩论议题,还是立法,甚至连总统和地方官员的讲话,都时时刻刻提到它.

9. Last week the legislatures in both Maine and New Hampshire passed bills recognising same-sex marriage.

缅因州和新汉普郡州的立法院在上周都通过了承认 同性 婚姻的条款.

10. How does ALEC work? The council connects corporations to state legislatures via conferences and forums.

阿历克是如何开展工作的?

立法交换理事会通过会议与论坛将各公司与州议会(legislature)联系起来的.

11. Last week the legislatures in both Maine and Hampshire passed bills recognising same-sex marriage.

上周,缅因州和新罕布什尔州的立法机关都通过了承认 同性 婚姻的议案.

以上是美加网为您整理的legislatures怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。

https://dict.tjqzz.com/legislatures

